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ZAPISNIK  
5. redne seje mestnega sveta Mestne občine Maribor, ki je bila 20. aprila 2023 ob 16. uri v 
prostorih Mestne občine Maribor, Ulica heroja Staneta 1, Dvorana generala Rudolfa Maistra. 
 
 
 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Sejo je pričel in vodil župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. Ugotovil je, da je na seji od 45 
svetnic/svetnikov prisotnih 36 svetnic/svetnikov, tako da lahko mestni svet, po določilu 52. člena 
poslovnika mestnega sveta veljavno odloča.  
 
Prisotni so bili:  

Stojan AUER, Andrej BAUMAN, Aljaž BRATINA, Aleš CIRINGER, Vladimira COKOJA, Breda ČEPE 
VIZJAK, Lidija DIVJAK MIRNIK, Tatjana FETAHI, Tjaša GOJKOVIČ, Alenka ISKRA, Ljubica 
JANČIČ, Igor JURIŠIČ, mag. Karin JURŠE, mag. Dejan KALOH, Franc KANGLER, Metka KOLER, 
Jelka KOLMANIČ, Tamara KURNIK, Vid LEŠNIK, Eva LOZINA, mag. Zdravko LUKETIČ, Milan 
LUKIĆ, dr. Samo Peter MEDVED, Katarina MEJAL, Milan MIKL, Matej PAVLIČ, Darka PERNEK 
ARNUŠ, Melita PETELIN, Sonja POREKAR PETELIN, Davorka PREGL, Gregor REICHENBERG, 
Josip ROTAR, Franc SLAVINEC, Marko SLAVIČ, Dejan STANKO, Danijela ŠERBINEK in Željko 
VOGRIN.  
 
Odsotni so bili: 

Mag. Edo Pavao BELAK, Alen FILIPOVIČ, dr. Vojko FLIS, Tatjana FRANGEŽ, Ivana GRGIĆ, 

Boštjan KLUN, Simona KOŽELJ in Leonida POLAJNAR. 

 

Ostali prisotni: 
Aleksander Saša ARSENOVIČ - župan, Srečko ĐUROV–v.d. direktor mestne uprave, Rosana 
KLANČNIK - vodja službe za delovanje mestnega sveta, vodje uradov in služb mestne uprave MOM, 
poročevalci in predstavniki tiska.  
 

Opomba:  

Mestni svetnik Franc Slavinec je imel na začetku seje težavo s svojo glasovalno napravo (na 4. redni 

seji je Služba za delovanje mestnega sveta zaradi nedelovanja zamenjala glasovalno napravo z 

glasovalno napravo mestne svetnice Leonide Polajnar, katera pa je po končani seji ostala 

zabeležena v programu Optimus). Mestna svetnica Leonida Polajnar ni bila prisotna na 5. redni seji 

mestnega sveta, zato je njena prisotnost vidna samo pri potrjevanju dnevnega reda, pri kateri je 

svetnik Franc Slavinec želel potrditi svojo prisotnost. Mestni svetnik Franc Slavinec je takoj pri 

samem potrjevanju prisotnosti opazil, da njegova prisotnost ni zabeležena in na to opozoril Službo 

za delovanje mestnega sveta. Služba za delovanje mestnega sveta je nato Francu Slavincu takoj 

zamenjala glasovalno napravo in popravila številko v programu Optimus.  
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Pred sejo so svetnice/svetniki prejeli: 

• Amandmaje župana k odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 – druga obravnava  

• Ugotovitveni sklep h gradivu GMS – 017 

• Amandmaje svetniških skupin k odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 – druga 

obravnava 

• Stališča odbora za lokalno samoupravo in splošne zadeve, odbora za socialo in zdravstvo, odbora 

za kmetijstvo in celostni razvoj podeželja in statutarno-pravne komisije  

• Predlog dnevnega reda s spremembami in dopolnitvami 

 

2. TOČKA 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

 
Predlog dnevnega reda so svetnice/svetniki prejeli z vabilom za sklic seje. Predhodno so bili svetniki 
in svetnice že obveščene o umiku točke Odlok o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2024 – 
druga obravnava GMS – 018. 
 
Naknadno so svetnice in svetniki prejeli še gradivo, in sicer: 

 

 Dopolnitev in sprememba Letnega programa izobraževanja odraslih v Mestni občini Maribor 
za leto 2023 (LPIO MOM 2023) GMS – 058 

 Odlok o poimenovanju nove ulice z imenom Marburška ulica – skrajšani postopek GMS – 
056 

 Odlok o poimenovanju nove ulice z imenom Kovaška ulica – skrajšani postopek GMS - 057 
 
 
Stališč k dnevnemu redu ni bilo.  
 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 33 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
1. SKLEP: (širitev dnevnega reda – GMS - 058) 

Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 5. seje mestnega sveta točko  
Dopolnitev in sprememba Letnega programa izobraževanja odraslih v Mestni občini Maribor 
za leto 2023 (LPIO MOM 2023) GMS – 058. 
 
 
Na podlagi izida glasovanja (28 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 
2. SKLEP: (širitev dnevnega reda – GMS - 056) 
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 5. seje mestnega sveta točko Odlok 
o poimenovanju nove ulice z imenom Marburška ulica – skrajšani postopek GMS – 056.  
 
Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 
3. SKLEP: (širitev dnevnega reda – GMS - 057) 
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 5. seje mestnega sveta točko Odlok 
o poimenovanju nove ulice z imenom Kovaška ulica – skrajšani postopek GMS – 057. 
 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/GMS-058.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/GMS-056.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/GMS-056.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/GMS-057.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/GMS-058.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/GMS-056.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/GMS-057.pdf
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Na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
4. SKLEP: (skrajšan postopek – GMS-056) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o poimenovanju nove ulice z imenom 
Marburška ulica GMS – 056 obravnaval po skrajšanem postopku. 
 
Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
 
5. SKLEP: (skrajšan postopek – GMS-057) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o poimenovanju nove ulice z imenom 
Kovaška ulica GMS – 057 obravnaval po skrajšanem postopku. 
 
Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
6. SKLEP: (dnevni red v celoti)  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme dnevni red 5. redne seje (s sprejetimi 
spremembami in dopolnitvami), tako da dnevni red glasi: 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda  

3. Pobude in vprašanja svetnic/svetnikov 

4. Zaključni račun proračuna MOM za leto 2022 GMS - 055 

 Zvezek 1 GMS - 055 

 Zvezek 2 GMS - 055 

 Zvezek 3 GMS - 055 

 Zvezek 4 GMS - 055 

 

5. Odlok o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 – druga obravnava GMS – 017       

Odgovori k razpravi k Odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 in leto 

2024 h GMS – 017 in h GMS – 018 

 

6. Dopolnitev in sprememba letnega programa izobraževanja odraslih v Mestni občini 

Maribor za leto 2023 (LPIO MOM 2023) GMS – 058 

 

7. Odlok o poimenovanju nove ulice z imenom Marburška ulica – skrajšani postopek 

GMS – 056 

 
 

8. Odlok o poimenovanju nove ulice z imenom Kovaška ulica – skrajšani postopek GMS 

- 057 

 
Na podlagi izida glasovanja (23 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

3.TOČKA 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/GMS-055.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/Zvezek-1.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/Zvezek-2.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/Zvezek-3.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/Zvezek-4.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/03/GMS-017.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/03/h-GMS-017-in-h-GMS-018.pdf
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POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIC/SVETNIKOV 
 
 
Podane so bila naslednje POBUDE: 
 
POBUDA št. 30 – Josip ROTAR 

 
Dajem pobudo, se vedno več praznih lokalov v mestnem središču za simbolično ceno nameni javnim 
programom, ki jih izvajajo različna društva, iniciative in nevladne organizacije. S tem se bo poskrbelo, 
da prazna propadajoče prostore napolnimo z družbeno koristnimi vsebinami. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Statistika kaže malo boljše podatke in tudi nov lokal se bo po 1. maju odprl pri Tržnici na Koroški 
cesti. Bomo pa pisno odgovorili. 
 
 
POBUDA št. 31 – Danijela ŠERBINEK 
 
Name se je obrnila krajanka Kamnice, ki se že od januarja, vključno s predsednikom krajevne 
skupnosti zaman obrača na vodjo službe za komunalo na občini, saj s strani občine ne prejme 
nobenega odziva. Vsi skupaj so poslali že kar nekaj e-mailov, a nikoli niso prejeli nobenega 
odgovora. 
 
Prosim, da gospa Suzana Fras odgovor krajanki Kamnice (odgovor naj pošlje v vednost predsedniku 
krajevne skupnosti in meni) in pa predvsem prosim, da najde ugodno rešitev za problem ki ga 
krajanka navaja. 
 
Gre se namreč za zelo nevaren ovinek v Kamniški grabi 47a, katerega cesta je v občinski lasti. V 
roku dveh mesecev sta se na omenjeni lokaciji zgodili dve prometni nesreči s povzročeno škodo na 
ograji. Po navedbah krajanke je bila prvič škoda na ograji in elektroniki kar za 1.800,00 evrov. Zadeva 
je bila prijavljena tudi Policiji, saj je povzročitelj nesreče pobegnil. 
 
Predlagam, da strokovne službe skupaj z lastnico na navedenem naslovu poiščejo najugodnejšo 
rešitev, kot je npr. namestitev dodatnih svetlobnih signalov oziroma tabel za ovinek oziroma 
odsevnikov, ki se lahko namestijo tudi na ograjo, itd. Rešitev prepuščam stroki. Vsekakor pa na tem 
mestu apeliram na vse strokovne službe, da v nekem doglednem času (razumem, da takoj vedno ni 
mogoče), odgovorijo vse občankam in občanom, ki se obrnejo na njih. 
 
 
 
POBUDA št. 32 – Tjaša GOJKOVIČ 
 
Maribor je na področju organiziranega vrtičkarstva v Sloveniji oral ledino. Namreč pod okriljem 
Evropske prestolnice kulture je nastal projekt Urbane brazde, v okviru katerega je po vzoru iz tujine 
na obrobju mesta ob blokovskem naselju v Borovi vasi zrasel urbani eko vrt. Osem let pozneje se 
lahko s podobnimi projekti pohvalijo številne druge mestne občine, medtem ko mariborske vrtičke 
vse bolj prekrivajo odslužene cerade, stari kioski in podobna navlaka, med katero se najdejo tudi 
kosi azbestne kritine. Da divjega parkiranja na travnatih površinah niti ne omenjam. Čeprav je interes 
za najem vrtov vedno večji, v Mariboru nismo naredili prav ničesar za nadaljevanje (naše lastne) 
dobre prakse iz leta 2012. Ker so območja urbanega vrtnarjenja v našem mestu vse  bolj 
zanemarjena, posegi vrtičkarjev pa brez nadzora, dajem pobudo, da Mestna občina Maribor v letih 
2021/2022 prične s sistematičnim urejanjem te dejavnosti in lokacij zanjo. Lokacije naj opremi z 
enotnimi objekti, v katerih so omarice za shranjevanje orodja, s sanitariji in smetnjaki, s skupnimi 
prostori za druženje, zbiralniki za deževnico za zalivanje vrtičkov in vodovodnim priključkom z mrežo 
pitnikov ter s stojali za kolesa. Znotraj območij naj se prepreči parkiranje, na robovih območij pa naj 
se zagotovi dovolj parkirnih mest. Na skupnih delih naj se zasadijo sadna drevesa in grmovnice ter 
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namestili otroška igrala za najmlajše obiskovalce. Po možnosti naj se zagotovijo tudi vrtički ali vsaj 
dostop za gibalno ovirane. 
 
Priloga: Urbani eko vrtovi - priloga 1 in 2 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Hvala. Pobudo v celoti podpiram, to bi že morali in bomo. 
 
 
 
POBUDA št. 33 – Vladimira COKOJA 

 
Dne 16. 9. 2022 je bila na seji MS podana pobuda z naslednjo vsebino (Pobuda št. 437): 
 
Na prehodu med Gledališko in Tyrševo že dalj časa stoji sedem (7) popolnoma odmrlih suhih, čeprav 
mladih dreves. Ker je ta prehod tik ob igrišču vrtca in ga vsak dan večkrat prečka veliko število čisto 
majhnih otrok. Zaradi odlomljenih vej, ki padajo na tla, je prehod, predvsem v času slabega vremena, 
nevaren za vse, ki hodijo mimo, tako malčki kot drugi sprehajalci, zato dajem pobudo, da jih v 
najkrajšem času pristojne službe odstranijo in nadomestijo z zasaditvijo novih dreves. 
 
Dne 12. 10. 2022 smo prejeli odgovor s podpisom vodje Urada za komunalo, promet in prostor, ge. 
Fras, da so si situacijo na terenu, konkretno na parceli št. 1482 k.o. Maribor Grad tudi ogledali in se 
strinjamo s predlogom odstranitve. V odgovoru, ki ga je pripravi g. Boštjan VAUDA so zapisali še, 
da bodo koncesionarju naročili odstranitev ter se istočasno posvetovali z mestno arboristko glede 
nadomestne zasaditve na specifičnem rastnem prostoru. 
 
Danes, 20. 4. 2023, je situacija takšna, da je v času neurja veter dodatno polomi vejevje in po 
intervenciji je koncesionar na terenu odstranil zgolj 2 drevesi, ostalih 5 popolnoma odmrlih in suhih 
dreves pa še vedno stoji. 
 
Glede na odgovor, da so si situacijo na terenu iz UKPP že ogledali in se strinjali s predlogom 
odstranitve ter koncesionarju že naročili odstranitev, dajem pobudo, da pri koncesionarju preverijo, 
zakaj ni prišlo do realizacije – torej odstranitve vseh odmrlih dreves in nadomestne zasaditve. 
 
Priloga: fotokopija pobude in odgovora 
 
 
 
POBUDA št. 34 – mag. Edo PAVAO BELAK (prebral župan) 

 
Stanje cest in ulic MO MB: 
 
Navajam nekaj primerov, v kakšnem stanju so lokalne ceste in ulice v MO MB, KS Tezno: Vrablova, 
Lenardonova, Zagrebška, Prvomajska itd. spisek je dolg, krajši bi bil, če bi navedel tiste, ki so v redu. 
Stanje je katastrofalno – ob lepem vremenu »japonska« = Samajama«, ob dežju pa bi bilo boljše, 
da bi uporabili čolne, namesto avte! 
 
Pobuda: strokovna služba, odgovorna za vzdrževanje ceste, ulic MO MB, naj pripravijo plan 
vzdrževanja in obnove ceste in ulic, časovnico, finance za naslednja 3 leta in ga predstavijo 
mestnemu svetu – takoj. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Plan celovite rešitve naših cest je v teku. 
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POBUDA št. 35 – Ljubica JANČIČ 
 
Spoštovani župan. Današnjo pobudo podajam v imenu stanovalcev varovanih stanovanj na 
Studencih. Večina teh stanovalcev koristi mestni avtobus št. 17 za obisk zdravnika in nujne opravke 
v mestu. Avtobusna postaja na Erjavčevi nasproti hotela Bau je brez klopi in nadstreška, zato vas 
uporabniki mestnega avtobusna naprošajo, da se omenjena avtobusna postaja opremi s klopjo in 
nadstreškom, saj je čakanje pod milim nebom na avtobus za mnoge starejši ljudi in invalide zelo 
obremenjujoče. 
 
 
POBUDA št. 36 – mag. Zdravko LUKETIČ 
 
Državni proračun zagotavlja znatna sredstva za razvoj infrastrukture za obmejne občine v luči 
migrantske krize. Urejena infrastruktura omogoča policiji in organom nadzora meje učinkovitejše 
nadziranje meje. Ta sredstva so bila do sedaj namenjena predvsem za občine ob južni meji 
Slovenije. Mestna občina Maribor ima mejo z Republiko Avstrijo v predelu KS Bresternica – Gaj. 
Prav za to KS pa zaradi državnega podfinanciranja MO Maribor s težavo zagotavljamo vsa potrebna 
sredstva za cestno infrastrukturo. Dajem pobudo, da župan s podporo svetniških skupin vladne 
koalicije, sproži postopek, da del sredstev državnega proračuna za te namene prejme tudi KS 
Bresternica-Gaj v MO Maribor. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Pobuda je, kako bi rekel, kreativna, ampak dvomim, da nam bodo priznali, da so migranti že tu. 
Mislim pa da smo drugače problemska regija, če bi šli dejansko gledati število aktivno zaposlenih 
prebivalcev v regiji in tisti, ki delajo v Avstriji – že iz tega naslova bi morali kaj prejeti. 
 
 
POBUDA št. 37 – Stojan AUER (povzeto po neavtoriziranem magnetogramu) 

 
Župan naj razkrije pogodbe oz. namen in vzročnost sklepov dodatnih nagrajevanj v JHMB. Na osnovi 
katerih kriterijev je župan določil višine nagrad prejemnikov sredstev? 
 
Pred kratkim je Holding na svoji spletni strani končno objavil nekaj podatkov. Med drugim je objavil 
podatke, ki jih je dolžan objaviti, po 12. odstavku 10. člena ZDIJZ-ja, in sicer prejemki 
 
vodstvenih oseb. Samo po sebi to nič ni sporno, ampak ob teh prejemkih pa so navedeni še posebni 
prejemki, ki jih ti ljudje prejemajo po posebnem sklepu župana, z dne 10. 10. 2022. Iz vsega tega je 
moč razbrati, da poleg vseh sejnin ti ljudje, ki sedijo bodisi v nadzornem svetu, bodisi v revizijski 
komisiji, prejmejo zraven sejnin, recimo člani Nadzornega sveta, še po posebnem sklepu župana, 
dodatno pavšalno na mesec 941 evrov, medtem ko predsednik David Kastelic prejema 1.412 evrov. 
Člani revizijske komisije prejemajo poleg sejnine, ki je določena z višino 240 evrov, še pavšal v 
vrednosti 253 evrov. In zdaj, če seveda to malce seštejem, vsak mesec, recimo konkretno gospa 
Mateja Cekić prejme 3 in pol krat več za delo v revizijski komisiji kot mi člani mestnega sveta za 
svoje delo, kjer odločamo recimo danes konkretno za 190 milijonski proračun in seveda posledično 
nosimo vso odgovornost, medtem ko gospa Cekić za posvetovalno telo v nadzornem svetu, ki 
pravzaprav nima nobene odgovornosti, prejme 3 in pol krat več. Skupaj pa kar 10x več kot mi člani 
mestnega sveta. Jaz seveda govorim o podatkih, ki so navedeni javno, da se razumemo. Moja 
pobuda je, župan, da nam najprej razkrijete te pogodbe, ki jih, kolikor sem se informiral sicer niste 
dolžni razkriti. Vsekakor pa je pobuda, recimo temu, na mestu. Namreč, po kakšni logiki ste te sklepe 
sprejeli, kako ste brez vednosti oz. soglasja skupščine. Jaz pravim, da smo skupščina vendarle mi, 
člani mestnega sveta, tako sami določili višine pavšalnih pogodb, za te ljudi, ki zdaj recimo, jaz 
konkretno govorim za Matejo, pa da ne bom še ostalih našteval, najprej predstavljajo proračun, nato 
pa predstavljajo njegovo porabo, ali konkretno sami sebe nadzirajo. Torej, posledično, praktično v 
tej, bi rekel, korelaciji in sprašujem tudi člane nadzornega sveta javnih podjetij, ki pa imajo določeno 
višino sejnin, ali se jim ne zdi, ker odgovarjajo s svojim premožen jem, po ZGD-ju to sporno oz. 
neetično. Hvala. 
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Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Nadzorniki v Holdingu, kot ste sami na koncu povedali, z vsem svojim premoženjem, jamčijo za to 
kar odločajo, za razliko od mestnih svetnikov, ki te odgovornosti nimajo. Tako da odgovornost kot 
takšna oz. materialna je tam večja. Nimam kaj razkrivati, ker so to javno dostopni podatki. Kar se 
tiče zneskov, tudi mene niso ravno razveselili, so pa primerljivi z analizami, ki smo/so jih naredili 
drugje in so me prepričali, da je to iz korporativnega vidika prav. Zato sem tudi podpisal. Gre pa za 
bruto zneske, da ne bo napake v razumevanju. 
 
 
POBUDA št. 38 – Igor JURIŠIČ 

 
MESTOTVORNA POBUDA ZA BOLJŠI MESTNI SERVIS 
 
V luči skrajšanja časa brezplačnega parkiranja in zmanjšanja števila parkirnih mest, dajem pobudo 
županu, da za tiste obiskovalce MOM in UE katerih opravkov ni možno zaključiti v 30 minutah (to pa 
je večina opravkov v kolikor upoštevamo čakanje na vrsto) omogoči brezplačno parkiranje za čas 
trajanja opravkov na MOM oziroma UE na gramoznem parkirišču. Navkljub želji po drugačni obliki 
mobilnosti lahko potovanje z avtobusom iz nekaterih delov MOM traja nekaj ur v obe smeri, za tiste 
iz drugih občin, ki spadajo pod UE Maribor pa še bistveno več. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Na Mestni občini Maribor na uradih ni vrst. Tam smo vsi na urnikih in ni čakanja, je pa res, da je v 
naši hiši, na Upravni enoti, ki je v brezplačnem (še vedno) najemu, so pa velike vrste. Imeli smo 
precej izzivom z zlorabami brezplačnega parkiranja. Bom zdaj to tudi tukaj javno povedal, tudi s 
strani zaposlenih na Upravni enoti in na Mestni občini Maribor. Nadzor je bil nemogoč, zato ker so 
ure premikali in avti stali tam cele dneve in na ta način onemogočali, da bi kdorkoli, ki potrebuje 
storitve Mestne občine Maribor ali Upravne enote, sploh lahko tukaj parkiral. Zato smo ta čas 
skrajšali, da bo mogoč nadzor. 
 
 
POBUDA št. 39 – Lidija DIVJAK MIRNIK 

 
Dajem vam pobudo, da gradivo MS 025 – Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih 
cestah, ki ste ga uvrstili na prejšnjo sejo in je bilo umaknjeno, iz skrajšanega postopka spremenite v 
redni postopek, saj za skrajšani postopek nimate pravne podlage. 
 
97. člen Poslovnika MS MOM namreč določa pogoje, ki jih gradivo lahko vsebuje, da  se ga 
obravnava po skrajšanem postopku. Ti pogoji so: kadar to zahtevajo izredne potrebe MOM ali 
naravne nesreče, če gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve odloka, če gre za prenehanje 
veljavnosti odloka ali njegovih posameznih določb ali če gre za uskladitev odloka z zakoni in drugimi 
predpisi. 
 
Pri tem gradivu želite uvesti sobotno plačljivo parkiranje, digitalne abonmaje in nov cenik za 
avtodome. 
 
Predlagam, da gradivo ločite in ga na sejo uvrstite po rednem postopku. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Odlok sem sam umaknil iz dnevnega reda, še vedno ni na dnevnem redu in upam, da bo čim prej, 
potem, ko bomo to s strokovnimi službami ter tistimi, ki se jih to dotika, uskladili, tako, da bi bilo 
gradivo čim bolje pripravljeno in bo šlo ločeno od točke do točke. 
 
POBUDA št. 40 – Eva LOZINA (povzeto po neavtoriziranem magnetogramu) 
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V Magdalenskem parku imamo čudovita in zelo obiskana otroška igrala. Marsikdo, ki gre tam mimo, 
ve da so le korak ali dva vstran pogosto zbirališče, tako brezdomcev kot tudi zelo alkoholiziranih 
oseb, da se lepo izrazim. To daje mamicam, očkom in tudi otrokom, vsaj neprijeten občutek, če ne 
kaj več. Zanima me, ali lahko tukaj uvedemo kakšna priporočila, če že ne pravila za obnašanje v 
parkih in tukaj prosim za preveritev in po potrebi dopolnitev Odloka o parkih, ki ga v mestu že imamo. 
Hvala. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Hvala za to pobudo. Bomo preverili, kako je z Odlokom o parkih (o zelenih površinah) in kako smo 
lahko tam boljši. 
 
 
 
Podana so bila naslednja VPRAŠANJA: 

 
VPRAŠANJE št. 27 – Josip ROTAR (podala Tjaša GOJKOVIČ) 
 
Vodstvo mestne občine bi ponovno vprašal kakšna je situacija s Pekarno. So še vedno načrti za 
prodajo celotnega objekta ali so morda v vmesnem času že nastali kakšni drugi načrti? 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Glede Pekarne čakamo na Ministrstvo za zdravje in njihove želje in potrebe Republike Slovenije. 
 
 
VPRAŠANJE št. 28 – Tjaša GOJKOVIČ (podal Josip ROTAR) 
 
Že večkrat so bile podane pobude, da se na semaforiziranih križiščih, kjer je večja frekvenca pešcev, 
podaljša čas na semaforju za varno prečkanje ceste. Odgovori strokovnih služb so bili, da so križišča 
varovana z dodatnim varovanim časom, ki pešcem, ki so že stopili na prehod omogoči, da varno 
zapustijo križišča, tudi takrat ko je na semaforju že zasvetila rdeča luč. Pri tem se pristojne službe 
sklicujejo na pravilnike in strokovne smernice, vendar v odgovorih nikoli ne napišejo, katere 
konkretno. Zato me zanima ali lahko pristojne službe napišejo, katere smernice in pravilniki jim dajejo 
podlago, da programirajo semafor za pešce tako, da ga niti zdrava oseba ne more v celotnem 
trajanju zelene luči prehoditi. 
 
 
VPRAŠANJE št. 29 – mag. Edo PAVAO BELAK 

 
Finančni viri, ki so na voljo iz proračuna MO MB, najbrž ne bodo zadostovali za obnovitev in popravilo 
cest in ulic – ali imajo strokovne službe in MO MB ideje, rešitve, kako zagotoviti finančna sredstva 
za to, iz drugih virov – za naslednja 3 leta? 
 
 
VPRAŠANJE št. 30 – Ljubica JANČIČ 

 
Krajane Kamnice, Urbana, zanima, kdo plača odvoz peska za posip ceste, ki ga Nigrad pripelje 3x 
več kot je potrebno? 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
To je bolj vprašanje za JHMB in Nigrad. Odvoz seveda plačamo mi iz koncesije ali pogodbe. 
 
 
VPRAŠANJE št. 31 – mag. Zdravko LUKETIČ 
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Svetniško vprašanje za župana Saša Arsenoviča 
 
Kdaj bo na dnevni red seje mestnega sveta uvrščena 2. obravnava Občinskega prostorskega načrta 
MO Maribor? 
 
Občinski prostorski načrt je izjemnega pomena za razvojni potencial Maribor. Sprejet je že bil v prvi 
obravnavi. Po zakonskih postopkovnih določbah ga ni mogoče ponovno vrniti v prvo obravnavo, 
ampak je potrebno postopek zaključiti z 2. obravnavo, kjer se sprejme ali zavrne. 
 
Šele po morebitni zavrnitvi je ponovno mogoča prva obravnava, kar pa bi sprejem dodatno znatno 
zavleklo. 
 
Čas teče, sprejem tega prepotrebnega akta pa se vleče že let in leta. To investitorjem podaljšuje čas 
za izvedbo investicij, ki so zaradi tega dražje kot bi bile, če bi OPN že sprejeli. Prosim za pisni 
odgovor. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Postopkovno še nismo tako daleč, čakamo še dve mnenji s strani države, DRSV-ja in Ministrstva za 
kulturo, drugače bi lahko šli tukaj naprej, tako da upam, da bo to v čim krajšem času, saj mesto tukaj 
trpi bolj kot ne. 
 
 
VPRAŠANJE št. 32 – Igor JURIŠIČ 
 
KOLIKO ČASA IN STROŠKOV POMENI ZAPRTJE KOROŠKE CESTE ZA JAVNI MESTNI 
PROMET 
 
Zanima me, katere linije mestnega prometa so se spremenile po zaprtju Koroške ceste za promet 
vključno z mestnimi avtobusi ter za koliko časa in km se je potovanje na posameznih linijah 
podaljšalo. Na podlagi tega podatka prosim za celovit izračun iz katerega bo razvidno koliko dodatnih 
kilometrov je bilo zaradi spremembe linij prevoženih in koliko dodatnih ur je bilo porabljenih v letu 
2022 ter kakšen strošek je zaradi zaprtja nastal (gorivo, amortizacija, delovne ure,...). 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Medtem, ko se je Koroška gradila, smo naredili, zdaj se vračamo že res v zgodovino, še malo pa 
bomo prišli tam na leto 1945, imeli smo štetje prometa, naredili smo ogromno omilitvenih ukrepov. 
Potem, ko smo ta čudovit ukrep naredili, da en trg živi, se je za tem odprla še Ruška cesta, ki 
omogoča pretočnost vzhod-zahod in v resnici je od takrat vsega skupaj manj avtomobilov v mestu, 
na levem bregu in tudi v celotnem mestu. 
 
 
VPRAŠANJE št. 33 – Lidija DIVJAK MIRNIK 
 
Gospod župan, sprašujem vas za pravno podlago in/ali pooblastilo mestnega sveta; če da, prosim 
za datum seje in številko sklepa; za vse sklepe, ki jih kot župan MOM sprejemate (domnevam, da 
tudi vpisujete v knjigo sklepov) in so podlaga za finančne odlive v JHMB. To, o čemer je govoril 
kolega Stojan. 
 
Konkretno me zanima sklep, ki naj bi bil sprejet 10. 10. 2022, ki je imel za posledico določitev višine 
prejemkov članov nadzornega sveta JHMB. In še, kje je pravna podlaga za sklep in imenovanje 
gospe Iris Ladinik in gospoda Damjana Škrinjarja v t.i. »usmerjevalni odbor«, ki ga po Odloku o 
JHMB jaz ne najdem, zato ne vem, kaj ta organ predstavlja in kaj ta organ dela, ki ga je sprejel 
seveda nadzorni odbor svet JHMB. Hvala. 
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Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Podlaga je Odlok o JHMB, ki je bil sprejet na mestnem svetu. Ti, ki so bili takrat imenovani, so bili 
imenovani začasno, ker je bilo ogromno dela pri samem vzdrževanju podjetij v krovno podjetje in 
nimajo več teh funkcij. Govorimo torej spet o enih starih stvareh. 
 
Dodatno Lidija DIVJAK MIRNIK 
 
Rekli ste, da je podlaga odlok, domnevam, da govorite o 25. členu, ki govori o plačilu članov 
Nadzornega sveta. Citiram – Članom nadzornega sveta se za njihovo delo zagotovi plačilo, o plačilu 
članov nadzornega sveta odloči ustanoviteljica. Zato vas sprašujem o pravni podlagi in/ali s sklepom 
mestnega sveta ustanoviteljice. Hvala. Jaz bi vas vljudno prosila, ker vsega ne morete iz glave 
vedeti, če mi lahko pisno odgovorite. Hvala lepa. 
 
Odgovor župana, Aleksandra Saše ARSENOVIČA 
 
Ustanoviteljica je Mestna občina Maribor in v njenem imenu župan, odgovorna oseba. 
 
 
 
 
 

4.TOČKA 
ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA MOM ZA LETO 2022 GMS - 055 

 ZVEZEK 1 GMS - 055 

 ZVEZEK 2 GMS - 055 

 ZVEZEK 3 GMS - 055 

 ZVEZEK 4 GMS - 055 

 
Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podala mag. Mateja CEKIĆ, vodja Urada za finance 

in proračun.  

 

Podana so bila stališča odbora za kmetijstvo in celostni razvoj podeželja, odbora za finance, odbora 

za gospodarstvo, odbora za komunalne in gospodarske javne službe, statutarno-pravne komisije, 

odbora za kulturo, odbora za mladino, šolstvo in šport, odbora za urejanje prostora, varstvo okolja 

in varstvo narave, odbora za lokalno samoupravo in splošne zadeve in odbora za socialo in 

zdravstvo.   

 

V razpravi sta sodelovali: 

Lidija DIVJAK MIRNIK in Vladimira COKOJA.  
 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja sta podala župan, Aleksander Saša 

ARSENOVIČ in Mateja CEKIĆ.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 33 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

7. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Zaključni račun proračuna Mestne občine 
Maribor za leto 2022.  
 
 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/GMS-055.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/Zvezek-1.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/Zvezek-2.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/Zvezek-3.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/04/Zvezek-4.pdf
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Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

5.TOČKA 
ODLOK O PRORAČUNU MESTNE OBČINE MARIBOR ZA LETO 2023 – DRUGA 

OBRAVNAVA  
GMS – 017        

Odgovori k razpravi h Odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 in leto 
2024 h GMS – 017 in h GMS – 018 

 
 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli v skladu s poslovnikom. Gradivo 

je objavljeno na spletu. Uvodno obrazložitev je podala mag. Mateja CEKIĆ, vodja Urada za finance 

in proračun.  

 

Podana so bila stališča odbora za kmetijstvo in celostni razvoj podeželja, odbora za finance, odbora 

za gospodarstvo, odbora za mednarodno in medmestno sodelovanje, odbora za komunalne in 

gospodarske javne službe, statutarno-pravne komisije, odbora za kulturo, odbora za mladino, 

šolstvo in šport, odbora za urejanje prostora, varstvo okolja in varstvo narave, odbora za lokalno 

samoupravo in splošne zadeve in odbora za socialo in zdravstvo.   

 
 

Skladno s poslovnikom so svetnice in svetniki prejeli vse amandmaje, ki so bili pravočasno vloženi, 
in sicer: 
 

- Svetniška skupina Lista za pravičen razvoj Mestnih četrti in krajevnih skupnosti – LPR (en 
amandma k proračunu 2023) 

 
- Odbor za kmetijstvo in celostni razvoj podeželja (en amandma k proračunu 2023)  

 
- Stranka mladih – Zeleni Evrope, Igor JURIŠIČ (trije amandmaji k proračunu 2023)  

 
- Svetniška skupina Lista kolesarjev in pešcev (trije amandmaji k proračunu) 

 
- Svetniška skupina Levica (en amandma k proračunu 2023) 

 
- Svetniška skupina Lista Franca Kanglerja (pet amandmajev k proračunu 2023) 

 
- Svetniška skupina Gibanje Svoboda (štiri amandmaje k proračunu 2023) 

 
- Svetniške skupine Slovenska demokratska stranka (štiri amandmaje k proračunu 2023) 

 
 

Svetnice in svetniki so prejeli tudi županove amandmaje od št. 1-5 k odloku, od 1-12 k finančnemu 
delu in 1 k načrtu razvojnih programov. Pred sejo so svetniki prejeli tudi Ugotovitveni sklep h gradivu 
GMS – 017.  
 
Mag. Mateja CEKIĆ je predstavila vsak amandma in ga obrazložila.  
Proceduralni predlog je podal Igor JURIŠIČ, kateri je opozoril na postopek glasovanja o amandmajih. 
Pojasnilo je podala Rosana KLANČNIK, vodja Službe za delovanje mestnega sveta. Svetnicam in 
svetnikom je pojasnila, da v 95. členu Poslovnika MS MOM v drugem odstavku piše, da če amandma 
ni predložen v pisni obliki in ni pripravljen v skladu z določili poslovnika, ga predsedujoči ne sme dati 
na razpravo in odločanje. Opozorila pa je tudi, da je zaradi postopka sprejemanja proračuna treba 
upoštevati tudi 103. člen Poslovnika, kateri določa kako mora biti amandma pripravljen.  
Mag. Karin JURŠE je opozorila na 103. člen Poslovnika MS MOM in pojasnila, da so v tem členu 
zavedeni prejemki in izdatki, nikjer pa niso zavedeni viri. Pojasnilo je podala mag. Mateja CEKIĆ.  

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/03/GMS-017.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/03/h-GMS-017-in-h-GMS-018.pdf
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V razpravi o amandmajih so sodelovali: 
Igor JURIŠIČ, Franc KANGLER, Alenka ISKRA, Lidija DIVJAK MIRNIK, Danijela ŠERBINEK, mag. 
Dejan KALOH, Marko SLAVIČ in Stojan AUER.  
 
Repliko je podal dr. Samo Peter MEDVED.  
 
Pojasnilo na podano razpravo svetnice Danijele ŠERBINEK je podala Rosana KLANČNIK.  
 

Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja sta podala župan, Aleksander Saša 

ARSENOVIČ in Mateja CEKIĆ.  

Župan je predlagal odmor in pozval predstavnike svetniških skupin da se sestanejo z namenom 

uskladitve amandmajev.  

Po zaključenem odmoru je uvodno besedo podal župan. Potek glasovanja o amandmajih je pojasnila 

Rosana KLANČNIK.   

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 36 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 
7. SKLEP: (USKLADITVENI AMANDMA K BESEDILNEMU DELU ODLOKA) 
V 16. členu Odloka o proračunu MOM za leto 2023 se doda novi, tretji odstavek, ki se glasi: 
»Za posamezna posle zadolževanja, ki jih lahko župan skladno s pristojnostjo iz četrtega 
odstavka 4. člena tega odloka izvršuje v obsegu, določenem v prejšnjem odstavku tega člena, 
mora župan pred pridobitvijo soglasja na MF pridobiti soglasje mestnega sveta. Predlog 
mestnemu svetu v obravnavo posreduje župan.« 
 
 
Na podlagi izida glasovanja (36 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

8.SKLEP: (amandma župana št. 1 – k odloku o proračuna Mestne občine Maribor za leto 2023-
delno povzema amandma Svetniške skupine Gibanje Svoboda):) 

Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 1, in sicer: 
1.1 V odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 se v drugem (2) odstavku 3. 
člena, zneski pri posameznih alinejah A Bilanca prihodkov in odhodkov ter C račun 
financiranja spremenijo tako, da glasijo: 

 

A BILANCA PRIHODKOV IN ODHODKOV 

I. SKUPAJ PRIHODKI (70+71+72+73+74+78)          150.417.746 

 

72 KAPITALSKI PRIHODKI                             6.187.846 
720 Prih. Od prodaje osnovnih sredstev                3.082.000 
722 Prih. od prodaje zemljišč in neopr. dolg. sred.                                            
3.105.846 
 

III. PROR. PRESEŽEK (PRIMANJKLJAJ) (I.-II.)           -34.196.558 
 

C RAČUN FINANCIRANJA 
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VII. ZADOLŽEVANJE (500)                 24.000.000 
50 ZADOLŽEVANJE                  24.000.000 
500 Domače zadolževanje                 24.000.000 
 
X. NETO ZADOLŽEVANJE (VII.-VIII.)            17.760.394 

 

XI. NETO FINANCIRANJE (VI.+VII.-VIII.-IX.)            34.196.558 

 

1.2 

V Odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 se v drugem (2) odstavku 16. člena 
spremeni znesek, in sicer nov drugi odstavek glasi: 

 

»Zaradi kritja presežkov odhodkov nad prihodki v bilanci prihodkov in odhodkov, presežkov 
izdatkov nad prejemki v računu finančnih terjatev in naložb ter odplačila dolgov v računu 
financiranja, se občina za proračun leta 2023 lahko zadolži do višine 24.000.000 EUR, od tega: 
- za črpanje že odobrenih kreditov v preteklih letih v višini 10.010.156,58 EUR in 
- za novo zadolževanje v višini 13.989.843,42 EUR.« 
 
 Na podlagi izida glasovanja (36 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
Obrazložitev glasu je podala mag. Karin JURŠE (ZA).  
 
Opomba: Zaradi težav z glasovalno napravo je svetnik Marko Slavič glasoval z izrekanjem (za).  
 
9.SKLEP: (amandma župana št. 2 -  k odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 
– delno povzema amandma Svetniške skupine Gibanje Svoboda): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 2, in sicer: 
V Odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 se v petem (5) odstavku 13. člena 
spremeni višina odstotnega deleža pravic porabe, in sicer nov peti odstavek glasi: 
»Skupni obseg prevzetih obveznosti v letu 2023, ki bodo zapadle v plačilo v letu 2024 za 
investicijske odhodke in investicijske transfere, ne sme presegati 50% pravic porabe 
planiranih na proračunski postavki proračuna za leto 2023. Skupni obseg prevzetih 
obveznosti v letu 2023, ki bodo zapadle v pla6ilo v letu 2025 za investicijske odhodke in 
investicijske transfere, ne sme presegati 20% pravic porabe planiranih na proračunski 
postavki proračuna za leto 2023.« 

 
 
Na podlagi izida glasovanja (16 ZA, 19 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI SPREJET. 

Obrazložitev glasu sta podali mag. Karin JURŠE (PROTI) in Lidija DIVJAK MIRNIK (PROTI). 
 
Opomba: Zaradi težav z glasovalno napravo je svetnica Melita Petelin glasovala z izrekanjem (za). 
 
 
10. SKLEP: (amandma župana št. 3 – k odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 
2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 3, in sicer: 
V Odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 se sedmi (7) odstavek 6. člena v 
celoti črta.  
 
Na podlagi izida glasovanja (36 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
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Župan je umaknil amandma župana št. 4 k odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023.  
 
 
11. SKLEP: (amandma župana št. 5 – k odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 
2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 5, in sicer: 

 
V Odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 se drugi odstavek 17. člena 

spremeni in po novem glasi: 

 

»V letu 2023 se posredni uporabniki občinskega proračuna, javnih podjetij, katerih 

ustanoviteljica je občina ter drugih pravnih oseb, v katerih ima občina neposredno ali 

posredno prevladujoč vpliv na upravljanje, lahko zadolžijo do višine glavnic 5.406.536,80 EUR 

in dajo poroštvo za glavnico v višini 1.914.880 EUR, in sicer: 

– JP Nigrad d.o.o. za finančni leasing za namen poplačila opreme za opravljanje GJS in tržnih 

projektov, ki so ga najeli v mesecu februarju 2023 do višine 821.409,80 EUR glavnice, pod 

naslednjimi pogoji: 

 družba zagotavlja servisiranje dolga izključno iz neproračunskih virov, 

 dinamika odplačila obrokov je 60 mesecev, 

 pogodbena obrestna mera (nespremenljiva) je 5,1 % p.a. 

 

– zavod Lutkovno gledališče Maribor za finančni leasing za nakup transportnega vozila za 

prevoze scenografije na gostovanja in vsakodnevne prevoze iz fundusa do gledališča do 

višine 30.000 EUR glavnice, pod naslednjimi pogoji: 

 zavod zagotavlja servisiranje dolga izključno iz neproračunskih virov, 

 dinamika odplačila obrokov je 60 mesecev, 

 maksimalna višina obrestne mere je do 12 %.« 

 

V istem odstavku se dodata tretja in četrta alineja, ki glasita: 

»–  Energija in okolje d.o.o. za sklenitev dolgoročnega kredita do višine 4.555.127 EUR 

glavnice pod naslednjimi pogoji: 

 podjetje zagotavlja servisiranje dolga izključno iz neproračunskih virov, 

 dinamika odplačila obrokov je 171 mesecev, 

 obrestna mera do višine 3M EURIBOR +2,2% p.a; 

 

 – JP Energetika Maribor d.o.o. za poroštvo zadolžitve družbe Energija in okolje d.o.o. v višini 

1.194.880 EUR, iz neproračunskih virov.« 

 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

Obrazložitev glasu je podala mag. Karin JURŠE (ZA).  
 
Svetniška skupina Gibanje Svoboda je umaknila amandma št. 1 svetniške skupine Gibanje Svoboda. 
 
12. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma št. 2 svetniške skupine Gibanje 
Svoboda, in sicer: 
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»V Odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 se v 4. členu v celoti črtata šesti 
(6) in sedmi (7) odstavek.« 
 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
13. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma št. 3 svetniške skupine Gibanje 
Svoboda, in sicer: 
»V Odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 se v petem (5) odstavku 13. člena 
spremeni višina odstotnega deleža pravic porabe, in sicer nov peti odstavek glasi: 
»Skupni obseg prevzetih obveznosti v letu 2023, ki bodo zapadle v plačilo v letu 2024 za 
investicijske odhodke in investicijske transfere, ne sme presegati 30 % pravic porabe 
planiranih na proračunski postavki proračuna za leto 2023. Skupni obseg prevzetih 
obveznosti v letu 2023, ki bodo zapadle v plačilo v letu 2025 za investicijske odhodke in 
investicijske transfere, ne sme presegati 10 % pravic porabe planiranih na proračunski 
postavki proračuna za leto 2023.« 
 
Na podlagi izida glasovanja (20 ZA, 3 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

Obrazložitev amandmaja št. 4 svetniške skupine Gibanje Svoboda sta podala župan, Aleksander 
Saša ARSENOVIČ in mag. Mateja CEKIĆ.  
 
14. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma št. 4 svetniške skupine Gibanje 
Svoboda, in sicer: 
»V Odloku o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 se spremenijo drugi (2), tretji (3) 
in četrti (4) odstavek 14. člena, in sicer ti trije odstavki po novem glasijo: 
 
(2) »O spremembi vrednosti projekta ali programa v načrtu razvojnih programov, največ do 
10 % vrednosti projekta, na predlog pooblaščenega odredbodajalca in na podlagi mnenja 
Urada za finance in proračun, odloča župan.« 
 
(3) »Novi projekti, ki niso bili uvrščeni v NRP sprejetega proračuna, se med proračunskim 
letom uvrstijo v NRP na podlagi sklepa Mestnega sveta.« 
 
(4) »Investicijsko dokumentacijo in njene spremembe, ki je skladna z Uredbo o enotni 
metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih financ, 
potrdi Mestni svet s sklepom in s sklepom pooblasti župana za podpis investicijske 
dokumentacije skladno z veljavno Uredbo o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo 
investicijske dokumentacije na področju javnih financ.« 

 
Na podlagi izida glasovanja (18 ZA, 16 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

Obrazložitev glasu je podala mag. Karin JURŠE (ZA). 
 
 
15. SKLEP: (USKLADITVENI AMANDMA K FINANČNEMU DELU PRORAČUNA MESTNE 
OBČINE MARIBOR ZA LETO 2023) 
PP 101200 Investicije in investicijsko vzdrževanje - vrtci se zviša za 400.000 EUR in znaša 
nova vrednost postavke 1.400.000,00 EUR. 
PP 102200 Investicije in investicijsko vzdrževanje – šole se zviša za 400.000 EUR in znaša 
nova vrednost postavke 4.272.230,00 EUR. 
PP 511112 Sanacija asfaltnih vozišč s prevlekami se zviša za 150.000 EUR in znaša nova 
vrednost postavke 1.200.000,00 EUR. 
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Poviša se prihodek iz naslova prodaj za 950.000 EUR na kontu 72210000 Prihodki od prodaje 
stavbnih zemljišč tako, da znaša nova vrednost prihodka 4.054.846,00 EUR. 

 
 
Na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
Obrazložitev glasu je podal Igor JURIŠIČ (ZA).  
 
Igor Jurišič je v imenu Stranke mladih – Zeleni Evrope umaknil amandmaja št. 1 in 3. Danijela 
Šerbinek je v imenu Liste Franca Kanglerja – NLS umaknila amandmaja št. 2 in 5.  
 
 
16.SKLEP: (amandma župana št. 1 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor za 
leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 1, in sicer: 
PP 161005 Investicije v kmetijska gospodarstva se zviša za 70.000 EUR in znaša nova 
vrednost postavke 70.000 EUR. Sredstva se zagotovijo iz PP 103432 Splošna postavka za 
pripravo in izvedbo razvojnih projektov, kjer se znižajo za 70.000 EUR tako, da znaša nova 
vrednost 625.000 EUR.  

 
Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

Danijela Šerbinek je v imenu Odbora za kmetijstvo in celostni razvoj podeželja umaknila amandma 
odbora.  

 
17.SKLEP: (amandma župana št. 2 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor za 
leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 2, in sicer: 
PP 211818 Mestni časopis se zniža za 53.000 EUR tako, da znaša nova vrednost postavke 
7.000 EUR 
Sredstva se povečajo na: 
PP 311101 Letovanje otrok iz socialno ogroženih družin za 18.000 EUR tako, da znaša nova 
vrednost postavke 264.000 EUR. 
PP 311109 Prispevek za novorojenčke za 15.000 EUR tako, da znaša nova vrednost postavke 
100.000 EUR. 
PP 221208 Sofinanciranje mladinskih dejavnosti za 10.000 tako, da znaša nova vrednost 
postavke 166.000E UR. 
PP 127102 Programi v javnem interesu – umetniški programi iz področja kulture za 10.000 
tako, da znaša nova vrednost postavke 275.900 EUR. 

 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
18.SKLEP: (amandma župana št. 3 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor za 
leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 3, in sicer: 
PP 211818 Mestni časopis se zniža za 5.000 EUR tako, da znaša nova vrednost postavke 2.000 
EUR.  
PP 211815 Stroški notarjev, izvršiteljev, odvetnikov, izvedencev,... se zniža za 5.000 EUR tako, 
da znaša nova vrednost postavke 75.000 EUR. 
Sredstva se povišajo na PP 220409 Materinski dom za 10.000 EUR tako, da znaša nova 
vrednost postavke 60.000 EUR.  
 

 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
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19.SKLEP: (amandma župana št. 4 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor za 
leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 4, in sicer: 
PP 211817 Obveznosti po sodnih in drugih postopkih se zniža za 8.000 EUR tako, da znaša 
nova vrednost postavke 92.000 EUR. Sredstva se povišajo za 8.000 EUR na PP 220401 Varna 
hiša tako, da znaša nova vrednost postavke 60.000 EUR. 

 
 
Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
20.SKLEP: (amandma župana št. 5 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor za 
leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 5, in sicer: 
PP 103537 Investicijsko vzdrževanje in nakup opreme ŠPORT se zviša za 30.000 EUR za 
postavitev manjšega koloparka z mehko podlago in zunanje plezalne stene v KS Limbuš tako, 
da znaša nova vrednost postavke 1.530.000 EUR. Sredstva se zagotovijo iz PP 103432 
Splošna postavka za pripravo in izvedbo razvojnih projektov, kjer se znižajo za 30.000 EUR 
tako, da znaša nova vrednost postavke 595.000 EUR. 
 
Na podlagi izida glasovanja (35 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
21.SKLEP: (amandma župana št. 6 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor za 
leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 6, in sicer: 
PP 810803 Vzdrževanje javnih poti - letno in zimsko (KS Kamnica) se zviša za 23.000 EUR 
tako, da znaša nova vrednost postavke 83.000 EUR. Sredstva se zagotovijo iz PP 163608 
Nakup in urejanje zemljišč, iz dela, ki je namenjen za redno vzdrževanje nezazidanih stavbnih 
zemljišč, kjer se znižajo za 23.000 EUR tako, da znaša nova          vrednost postavke 486.420 
EUR. 

 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
22.SKLEP: (amandma župana št. 7 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor za 
leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 7, in sicer: 
PP 511118 Ureditev starega mestnega jedra se zniža za 50.000 EUR tako, da znaša nova 
vrednost postavke 80.000 EUR. 
Sredstva se povečajo na: 
PP 152155 Sanacija plazov za 25.000 EUR tako, da znaša nova vrednost postavke 50.000 EUR. 
PP 102200 Investicijsko vzdrževanje objektov – šole za 25.000 EUR, kjer bodo porabljena za 
zagotovitev odvodnjavanja na igrišču OŠ Kamnica, tako, da znaša nova vrednost postavke 
3.872.230 EUR. 

 
Na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

Danijela Šerbinek je v imenu Liste Franca Kanglerja – NLS umaknila amandmaja št. 3 in 4.  

 
 
23.SKLEP: (amandma župana št. 8 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor za 
leto 2023): 
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Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 8, in sicer: 
PP 610500 Obresti za kratkoročne kredite se zniža za 30.000 EUR tako, da znaša nova 
vrednost postavke 154.104 EUR. Sredstva se povečajo na PP 120203 Dejavnost javnih 
zavodov – umetniški programi za 30.000 EUR tako, da znaša nova vrednost postavke 
3.426.880 EUR. 
 
Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
24.SKLEP: (amandma župana št. 9 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor za 
leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 9, in sicer: 
PP 120114 Dejavnost javnih osnovnih šol se zniža za 10.000 EUR tako, da znaša nova 

vrednost postavke 4.358.600 EUR. Sredstva se povečajo na PP 126102 Občinski programi 

izobraževanja odraslih za 10.000 EUR tako, da znaša nova vrednost postavke 61.000 EUR. 

Na podlagi izida glasovanja (27 ZA, 1 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
25.SKLEP: (amandma župana št. 10 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor 
za leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 10, in sicer: 
PP 511401 Vzdrževanje javnih parkirišč se vrednost poveča za 70.000 EUR tako, da znaša 
nova vrednost postavke 170.000 EUR. Sredstva se zagotovijo iz PP 152014 Parkirišča – 
posodobitev park. sistemov, kjer se znižajo za 70.000 EUR tako, da znaša nova vrednost 
130.000 EUR. 

 
Na podlagi izida glasovanja (34 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

Vladimira Cokoja je v imenu Slovenske demokratske stranke umaknila amandmaje, ker so bili 
povzeti v županovih amandmajih. 

 
 
26.SKLEP: (amandma župana št. 11 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor 
za leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 11, in sicer: 
PP 152100 Investicije in investicijsko vzdrževanje občinskih cest se vrednost poveča za 

30.000 EUR tako, da znaša nova vrednost postavke 2.080.000 EUR. Sredstva se zagotovijo iz 

PP 511118 Urejanje starega mestnega jedra, kjer se znižajo za 30.000 EUR tako, da znaša 

nova vrednost postavke 50.000 EUR. 

Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
27.SKLEP: (amandma župana št. 12 – k finančnemu delu proračuna Mestne občine Maribor 
za leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 12, in sicer: 
PP 152100 Investicije in investicijsko vzdrževanje občinskih cest se vrednost poveča za 

15.000 EUR tako, da znaša nova vrednost postavke 2.095.000 EUR. Sredstva se zagotovijo iz 

PP 155200 Strokovne podlage, kjer se znižajo za 15.000 EUR tako, da znaša nova vrednost 

postavke 282.000 EUR. 

Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
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28. SKLEP: (amandma št. 2 Stranke mladih – Zeleni Evrope)  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma št. 2 Stranke mladih – Zeleni Evrope, 
in sicer: 
»Postavka 214707 Odnosi z javnostmi se zmanjša za 35.000 € na 53.000 €, sredstva pa 
prenesejo na postavko 311101 Letovanje otrok iz socialno ogroženih družin, ki se poveča za 
35.000 na 335.000 €.« 
 
Na podlagi izida glasovanja (17 ZA, 18 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI SPREJET. 

 
Josip Rotar je v imenu Liste kolesarjev in pešcev pojasnil, da so bili njihovi amandmaji povzeti in 
umikajo amandma št. 1 in 2.  
Pri amandmaju št. 3 –  Gre za pripombo, ki se upošteva v obrazložitvah proračuna.  
 
Mag. Mateja Cekić je pojasnila zakaj se o amandmaju stranke Levica ni glasovalo. 
 
 
29.SKLEP: (amandma župana št. 1 – k Načrtu razvojnih programov proračuna Mestne občine 
Maribor za leto 2023): 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma župana št. 1, in sicer: 
13029006 Investicijsko vzdrževanje in gradnja državnih cest 
 
Doda se nov NRP OB070-23-0011 Rekonstrukcija ceste Bresternica - Gaj. V letu 2023 se na 
NRP dodajo sredstva v višini 9.000 EUR tako, da znaša nova vrednost NRP OB070-23-0011 
letu 2023 9.000 EUR. Za enak znesek se zniža NRP OB070-16-0007 Sofinanciranje ob izgradnji 
državnih cest, tako, da znaša nova vrednost 3.063.000 EUR. Ureditev NRP je v okviru 
proračunske postavke 152200. 

 
 
Na podlagi izida glasovanja (35 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
30. SKLEP: (osnovni sklep iz gradiva + sprejeti amandmaji) 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o proračunu Mestne občine Maribor za leto 
2023 s sprejetimi amandmaji. 
 
Na podlagi izida glasovanja (18 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

Obrazložitev glasu so podali Franc KANGLER (vzdržan), Igor JURIŠIČ (za), mag. Karin JURŠE 
(vzdržana) om Stojan AUER (vzdržan).  

 
31. SKLEP: (Ugotovitveni sklep h gradivu GMS – 017) 
1. Mestni svet Mestne občine Maribor ugotavlja, da podfinanciranost Mestne občine Maribor 
za izvajanje obveznih zakonskih nalog na podlagi predloga Odloka o proračunu Mestne 
občine Maribor za leto 2023 – druga obravnava GMS - 017, izračunana na podlagi določil 
Pravilnika o določitvi podprogramov, ki se upoštevajo za izračun povprečnih stroškov za 
financiranje nalog občin (Uradni list RS, št. 48/17) znaša 27.403.529 EUR. 
 
2. Mestni svet Mestne občine Maribor nalaga Mestni upravi, da za izračunan znesek 
podfinanciranosti za leto 2023 odpre terjatev do Republike Slovenija v izvenbilančnih 
evidencah.  
 
3.Mestni svet Mestne občine Maribor poziva Vlado Republike Slovenije, da spremeni trenutno 
veljavni način financiranja občin tako, da odpravi problem podfinanciranosti ter zagotovi 
zadostna sredstva za izvajanje vseh zakonsko obveznih nalog 
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Na podlagi izida glasovanja (33 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
 
 
 
 

6. TOČKA 
DOPOLNITEV IN SPREMEMBA LETNEGA PROGRAMA IZOBRAŽEVANJA ODRASLIH V 

MESTNI OBČINI MARIBOR ZA LETO 2023 (LPIO MOM 2023) 
GMS - 058 

(širitev dnevnega reda) 

 

Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli kot predlog za širitev dnevnega 

reda. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Razprave ni bilo. 

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 31 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

32. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Dopolnitev in spremembo Letnega programa 
izobraževanja odraslih v Mestni občini Maribor za leto 2023 (LPIO MOM 2023). 
 
Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

 

7. TOČKA 
ODLOK O POIMENOVANJU NOVE ULICE Z IMENOM MARBURŠKA ULICA – SKRAJŠANI 

POSTOPEK 
GMS - 056 

(širitev dnevnega reda) 

 
Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli kot predlog za širitev dnevnega 

reda. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev je podal župan, Aleksander Saša 

ARSENOVIČ. Razprave ni bilo. Predstavljeno je bilo stališče statutarno-pravne komisije.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 27 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

33. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o poimenovanju nove ulice z imenom 
Marburška ulica.  
 
Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 
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8. TOČKA 
ODLOK O POIMENOVANJU NOVE ULICE Z IMENOM KOVAŠKA ULICA – SKRAJŠANI 

POSTOPEK 
GMS - 057 

(širitev dnevnega reda) 

 
Povezavo na gradivo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli kot predlog za širitev dnevnega 

reda. Gradivo je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna. Razprave ni bilo. 

Predstavljeno je bilo stališče statutarno-pravne komisije.  

 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 31 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 

 

 

34. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o poimenovanju nove ulice z imenom 
Kovaška ulica.  
 
Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

 

Obravnavane so bile vse predlagane točke dnevnega reda, župan se je zahvalil za sodelovanje in 

sejo ob 21.30 uri zaključil.  

 

Zapisala: 

Tea GOLJAT, služba za delovanje mestnega sveta  

 

 

 

Vodja službe za 

 delovanje mestnega sveta 

Rosana KLANČNIK, univ. dipl. prav. 

ŽUPAN  

MESTNE OBČINE MARIBOR 

Aleksander Saša ARSENOVIČ 

 


